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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Camilla Waltersson Grönvall (M)

2024/25:744 Habiliteringsersättning

DN rapporterade nyligen att 336 statliga miljoner kronor som skulle gå till 
personer med funktionsnedsättningar och daglig verksamhet enligt LSS har 
brunnit inne. Det handlar om det statsbidrag på 350 miljoner kronor per år som 
kommunerna kan få till habiliteringsersättning till personer med daglig 
verksamhet enligt lagen om stöd och service till vissa funktionshindrade (LSS).

DN rapporterar att 336 miljoner kronor i den statliga satsningen inte har nått 
fram. Det framgår vid en summering av Socialstyrelsens siffror för 2018–2023. 
Användningen av pengarna har blivit bättre med åren, men eftersom 
statsbidraget beslutas årsvis har det ansetts vara för kortsiktigt och flera 
kommuner har avböjt pengar med det argumentet.

Habiliteringsersättningen är ett kommunalt ansvar och varierar från kommun 
till kommun. Den ligger på en mycket låg nivå och betalas ut till personer som 
generellt har väldigt låga inkomster i övrigt.

Statsbidraget infördes efter att Vänsterpartiet krävt en nationell reglering av 
habiliteringsersättningen. DN:s granskning visar att det är dags att ta nästa steg 
och införa en nationell reglering med obligatorisk habiliteringsersättning i 
landets alla kommuner.

Mot denna bakgrund vill jag fråga statsrådet Camilla Waltersson Grönvall:

 

Avser statsrådet att ta några initiativ för att införa en nationell reglering med 
obligatorisk habiliteringsersättning i landets alla kommuner?

………………………………………

Nadja Awad (V)

Från Riksdagsförvaltningen
2025-01-31
Besvaras senast
2025-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


